
Dagsorden Ungdomsskolebestyrelsesmøde 13052019 

  
 

 
 

 
 

Brovst, 28.05.2019  

 
Mødegruppe:  Ungdomsskolebestyrelsen 
 
Mødested:   Kontoret, Kirkegade 2, 9460 Brovst 
 
Mødedato:   Mandag den 13. maj 2019 
 
Mødetidspunkt:  Kl. 19.00 – 21.00  
 
Mødedeltagere: Kjeld Hedegård Nielsen, Kiki Bach, Michael Borg, 

Pernille Hovaldt, Christian Bols, Susanne Larsen 
Kristiansen, Katrine Ørvad Jensen og Birgitte Leding 
Skøtt  

Afbud: Henrik Christensen, Emilie Winde, Thea Rasmussen 

 
REFERAT 
 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
 

Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at dagsordenen godkendes. 

 
Beslutning: 
Godkendt. 
 
 

2) Godkendelse af referat af mødet 12. februar 2019 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at referatet godkendes. 
 
Beslutning: 
Godkendt. 
 
 

3) Status på Jammerbugt Ungdomsskole 
 

Orienteringspunkter: 
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Der gives fra politisk side en status på relevante beslutninger for Ungdomsskolen. 
Ungdomsskolelederen og vicelederen giver en status på Ungdomsskolen, og 
Ungerådsformanden giver status på sit område. 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at status tages til efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Politisk side: Der arbejdes videre med Bækken, men der er endnu ikke besluttet 
noget. Der er overvejelser i forhold til bustransport af klasser til og fra Bækken. 
Udebørnehave er også i spil mht Bækken. 
 
BFU har stor fokus på ungemiljøer i kommunen. Succesen/konceptet med 
Ungehuset i Pandrup ønskes udbredt til de andre byer. Ungdomsskolen har fået en 
bunden opgave med at styrke ungemiljøerne, så klubberne bl.a. kommer op af 
kældre og bliver synlige i bybilledet. Dette skal færdiggøres over 3-4 år. 
Ungdomsskolen prioriterer selv indenfor budgetrammen.  
 
Ungdomsskolebestyrelsen vedtog følgende prioritering (Ungehuset i Pandrup er 
ikke inddraget): 
1) Skovsgaard og Saltum. Begge er næsten i mål.  
2) Aabybro og Brovst. Vi skal væk fra DGI-kælderen i Aabybro. Vi skal have 
Ejendomscentret til at pege på mulige lokaler i Aabybro. I Brovst kan Asylskolen 
måske være en mulighed. (Michael har bolden) 
3) Biersted. Nogle fra Bestyrelsen skal se lokalerne, hvorefter der træffes aftaler om 
det videre forløb her (Michael har bolden) 
4) Fjerritslev. Funktionel klub, som er tæt på den nye skatebane m.m. Muligheder 
undersøges for at komme ud af kælderen. 
 
Vicelederen: Afsluttet Kickstartforløb med 7 elever.  
Der er lavet aftaler ang 5 valgfag for det kommende skoleår.  
Nye opgaver med Milife i Fjerritslev. 
Fokus på planlægning af kommende skoleår – bl.a. PR. 
 
Ungdomsskolelederen: Fuld gang i Ungjam Olympiade (Fifa, bordtennis, pool). Stor 
finalearrangement den 14. juni i Ungehuset i Pandrup.  
Efterårskataloget er i fuld gang med at blive planlagt. Pt. 40 tilbud i støbeskeen. 
Fokus på friluftsdelen i Nordjyske (Adam). 
Besøgstallet er højt i Ungehuset i Pandrup – herligt. 
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Status taget til efterretning. 
 

4) Økonomi & budget 
 

Sagsfremstilling: 
På bestyrelsesmødet den 28. november blev der fremlagt et forventet overskud for 2018 
på ca. kr. 800.000,- Status blev kr. 811.834,- 
 
På samme bestyrelsesmøde blev det besluttet at overskuddet fra 2018 skulle sættes i spil 
i forhold til de 4 prioriterede områder: Ungemiljøer, Innovation, kompetenceudvikling, 
busser og PR. 
 
Der afventes en tilbagemelding fra Børne- og Familieudvalgsmødet den 6. maj i forhold til 
udvalgspunktet omkring: Kortlægning af klubvirksomhed. 
 
Efter aftale på Skoleledermøde 4. april etabler Ungdomsskolen et netværk, der skal 
komme med oplæg omkring Innovation/ Makerspace for at samarbejde med skolerne. 
 
Der er taget kontakt til Kommuneleasing i forbindelse med løbende udskiftning af 
busserne. 
 
Tanja Kjær, Social- mediakonsulent er blevet tilknyttet for at styrke vores PR. Tanja er 
desuden klubmedarbejder i Ungdomsskolen. 
 
Forbrugsprocenten er ultimo april 36 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Afhængig af drøftelserne på mødet. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at regnskabet for 2018 og forbrugsprocenten tages til 
efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Regnskab for 2018 og forbrugsprocenten tages til efterretning. 
 

5) Vilkår for tilskud til drift af puljeklubber 
 

Sagsfremstilling: 
Som aftalt på mødet i Ungdomsskolebestyrelsen den 17. september 2018 skal skrivelsen 
om vilkår for tilskud til drift af puljeklubber kigges igennem inden næste ansøgningsrunde 
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(1. august). Ungdomsskolelederen gennemgår en revideret skrivelse på 
bestyrelsesmødet. Denne omdeles på mødet. 

 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 

 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at skrivelsen tages til efterretning. 

 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
På møde i efteråret 2019 skal punktet ang løndelen i puljeklubberne tages op. Vi skal 
vurdere, om der skal være lønkroner i puljeklubordningen eller kun aktivitetskroner.  
 
Skrivelsen godkendes med de rettelser, som fremkom på mødet. 
 
 

6) Rygepolitik i Ungdomsskolen 
 
Sagsfremstilling: 
Formanden for ungdomsskolebestyrelsen ønsker en drøftelse af rygepolitik i 
Ungdomsskolen. 
 
Konsekvens (økonomi/personale/resurser/andet): 
Umiddelbart ingen. 
 
Indstilling: 
Ungdomsskolelederen anbefaler, at punktet drøftes, og at der laves aftaler for det videre 
arbejde. 
 
Hovedsynspunkt og beslutning: 
Medarbejderne - særligt i klubberne - skal drøfte, hvilke tiltag der kan gøres i forhold 
til at mindske rygning blandt unge.  
 
 

7) Evt. 
 
Intet. 


